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Z Á P I S  č. 1/2024 

z jednání Komise místní části Klečůvka dne 3. 10. 2024 
 
 
Přítomni: Milan Jaroš, Petr Khain, Lubomír Matoušek, Luděk Navrátil, Alena Vaculíková, 

Květoslav Vaculík, tajemnice komise Alena Karkošková 
Omluven:  Radim Klátil 
 
Hosté:  Ing. Tereza Žůrková (OKP) 
 

 
Program: 

1. Úvod 
2. Základní informace o činnosti komise 
3. Dotazy členů komise 
4. Diskuze  
5. Závěr 

 
 

1. Úvod 
 
Jednání KMČ Klečůvka zahájila Ing. Tereza Žůrková (OKP). Seznámila členy komise s usnesením            
z jednání Zastupitelstva města Zlína ze dne 12. 9. 2024, kdy bylo schváleno zřízení Komise místní části 
Klečůvka. Dále oznámila přítomným, že je třeba zvolit předsedu komise; vzhledem ke skutečnosti, že 
se komise nesešla v kompletním počtu, bylo odloženo hlasování na další jednání KMČ.  
 
 

2. Základní informace o činnosti komise 
 
Ing. Tereza Žůrková vysvětlila základní principy fungování komisí místních částí, podrobně popsala 
finanční záležitosti, tj. kolik finančních prostředků bylo přiděleno místní část ročně, dle jakých pravidel, 
jak lze přesunovat finance mezi jednotlivými místními částmi, atd. Dále sdělila, jakou formou se bude 
volit předseda komise, jaká bude komunikace mezi odbory SMZ a komisí, jakou formou může komise 
ovlivnit financování předložených požadavků. Dále sdělila přítomným, že se jednání komise bude 
příležitostně účastnit jmenovaná členka ZMZ Jana Bazelová, na kterou se rovněž členové komise 
mohou obracet. 
 

 
3. Dotazy členů komise 
 
- L. Navrátil – dotaz na přesuny finančních prostředků mezi jednotlivými MČ 
- L. Matoušek – jak vysokou částku si lze přesunout z rozpočtu okolních MČ 
- L. Navrátil – dotaz na možnost zakoupení nových branek na hřišti – členem KMČ bude zaslán návrh 

branek, které budou následně předány k posouzení odboru městské zeleně (pí Králová) 
- M. Jaroš – dotaz na financování sečení travnatých ploch a zimní údržbu 
- L. Matoušek – dotaz na postup při drobných opravách 
- A. Vaculíková – upřesňující dotaz na volbu předsedy komise 
Na všechny dotazy zodpověděla T. Žůrková a A. Karkošková 
 
 

4. Diskuze 

 
V diskuzi vysvětlila T. Žůrková členům komise postup při vyřizování požadavků: komise vznese 
požadavek, tajemnice A. Karkošková předá informaci konkrétnímu odboru, který zpracuje finanční návrh 
a posoudí realizovatelnost požadavku, k němuž se komise vyjádří a v případě odsouhlasení lze 
požadavek realizovat. 
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L. Navrátil uvedl, že by přivítal možnost svolat veřejné setkání občanů, kde by se mohli vyjádřit, co by 
rádi v naší místní části zlepšili. 
T. Žůrková dále sdělila, že z jednání bude vždy pořizován zápis, který provede tajemnice A. Karkošková. 
Tento zápis bude zveřejněn na webových stránkách SMZ a rovněž na vývěsce. 
V současné době se dokončuje výstavba místní komunikace Borošín, členové se zamýšleli nad dalšími 
možnými investicemi. T. Žůrková upozornila, že existuje tabulka priorit, tuto tabulku pošle A. Karkošková 
členům komise, aby byli informováni.  
L. Navrátil navrhl, že po zakoupení ochranné sítě členové komise sami upraví podsadu podia na hřišti.  
Dále byli členové seznámeni s  mobilní aplikací Munipolis, která umožňuje rychlou komunikaci mezi 
občany a SMZ. 
A. Karkošková vznesla dotaz, zda může zveřejnit v Klečůvském občasníku článek o zřízení komise – 
komise nemá námitek. 
 
 

5. Závěr 
 
Bylo dohodnuto, že další jednání proběhne dne 24. 10. 2024 v 17 hodin v sále multifunkčního objektu. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Alena Karkošková, tajemnice KMČ Klečůvka 
 
 
Zlín - Klečůvka, dne 7. 10. 2024 


